

河内JW万豪酒店

JW Marriott Hotel



河内JW万豪酒店座落在河内新中央商业区，由著名建筑事务所Carlos Zapata Studio倾力打造，设计师运用现代手法演绎出越南宝贵的历史精髓，与普通摩天大楼风格迥然不同，河内万豪酒店如同一座“宽体”建筑，而这个设计灵感来源于越南壮阔的海岸线以及传说中龙的某些特征。酒店设有445间客房，面积达39348平方米，并有52间豪华套房，六家别具一格的餐厅和酒吧能款待极爱鲜美食物、美酒与精致鸡尾酒的旅客，宾客于此可品尝来自世界各地的佳肴。

Designed by Carlos Zapata Studio, inspired by the country's magnificent coastline and evokes characteristic of dragon, the 'reverse skyscraper' JW Marriott Hanoi is a new breathtaking luxury hotel in Hanoi, Vietnam. With 445 rooms including 39348-sqm luxury guestrooms and 52 Suites, six restaurant and bar outlets, this is the venue that sets no limit to your expectation.



项目简介
 国家/地区 越南
 酒店类型 五星酒店
 开业时间 2013年
 建筑设计 Carlos Zapata
 室内设计 PETER SILLING & ASSOCIATES
 所属 Bitexco Vietnam Group
 房间数 445间
 产品型号 PKZ1800A/FRR220BR (presidential suite)
 洁锐斯特系列 CW822J/TC393VS/WH013R/MB004CP
 坐便器 (deluxe suite)
 洗脸盆 LW991A (presidential suite)
 花洒 TMC95V101R (presidential suite)

Details
 Country/Area VIETNAM
 Category Hotel *****
 Opened 2013
 Architecture design Carlos Zapata
 Interior design PETER SILLING & ASSOCIATES
 Rooms 445
 Owner Bitexco Vietnam Group
 Product number PKZ1800A/FRR220BR (presidential suite)
 Products NEOREST CW822J/TC393VS/WH013R/MB004CP
 Toilet (deluxe suite)
 Lavatory LW991A (presidential suite)
 Shower TMC95V101R (presidential suite)
 Web jwmarriottHanoi.com

河内JW万豪酒店中大部分房间都配有TOTO产品,特别是酒店内的顶级奢华套房——总统套房更是采用了TOTO最顶级的 NEOREST系列产品,包括按摩浴缸、台盆以及花洒产品。奢华的卫浴产品,让住客的身心得到最佳的释放。

Most of the restrooms inside JW Marriott Hanoi are equipped with TOTO products. Especially, the most luxurious room in the hotel – The Presidential Suites are equipped with TOTO's Neorest series products, including the Neorest bath, Lavatories, and showers.

